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Aanwezigheidslijst wordt toegevoegd aan het verslag 

Volgende vergadering maandag 1 juli 2024 

 

- Goedkeuring verslag van april 

Het verslag wordt goedgekeurd 

- Modewandeling 

Emiliani heeft de vraag gesteld of ze dit jaar opnieuw kunnen deelnemen aan de Modewandeling. De Raad 
adviseert positief, iedere zaak kan individueel beslissen of ze hieraan wensen mee te werken of niet. Als je 
hieraan deelneemt als handelaar doe je dit vooral vanuit een sociaal oogpunt, niet vanuit een commerciële 
insteek oordeelt de Raad.   

- Lokoda  

De voorbereidingen voor Lokoda zijn volop aan de gang. De dienst economie moet Lokoda registreren als een 
manifestatie ter bevordering van het leven (braderij). De Raad adviseert om Lokoda als eerste dag te nemen 
van de manifestatie en deze door te trekken naar 23, 24 en 25 juni. Ten opzichte van vorig jaar zijn er opnieuw 
meer inschrijvingen, vooral de standplaatsen in de Kerkstraat blijken zeer populair.  

- Frequentie RLE 

Door de oprichting van werkgroepen binnen de raad en de mogelijkheid van de dienst economie om de events 
meer te managen, lijkt het minder noodzakelijk om even frequent af te spreken als in het verleden gebeurde. 
De voorzitter stelt voor om 2-maandelijks nog de Raad samen te roepen, tenzij dat bepaalde situaties een meer 
frequente bijeenkomst noodzaken. De Raad is hiermee akkoord.  

- Varia 

 



 

- Tony stelt voor om na te gaan of de marktkramers niet bereid zijn om flyers mee geven met de 
bezoekers van de wekelijkse markt. Deze piste kan voorgelegd worden aan dienst Communicatie en de 
marktleidster.  
 

- 1 juli wordt de laatste Raad Lokale Economie van Karin Podevyn.  
 

- De ondernemers van de Kerkstraat hebben een actie georganiseerd waarbij mensen een koffie kunnen 
nuttigen als ze 3 winkels bezoeken. Sommige raadsleden vinden het jammer dat dit niet breder 
getrokken werd naar alle zaken uit het centrum, want zo is er opnieuw een opsplitsing tussen 
Kerkstraat en de rest van de handelszaken. Deze actie is vooral organisch opgestart. Uit het verleden is 
ook al gebleken dat het eenvoudiger is om acties en evenementen te organiseren in beperkte kring 
dan dit open te trekken over alle centrumzaken. Dit bemoeilijkt vaak samenwerkingen en acties. De 
vraag rijst naar boven of het niet opportuun is om één vereniging op te richten waar alle centrum 
zaken (of zelfs nog breder) onder vallen. Er is discussie over de haalbaarheid hiervan. Pogingen in het 
verleden zijn niet geslaagd omdat bestaande structuren dit bemoeilijkten. Het is een piste die nader te 
bekijken is door de verschillende verenigingen en de andere geïnteresseerde partijen.  

- De Raad kaart ook nadrukkelijk de hoeveelheid aan werken aan in het centrum en het gebrek aan 
coördinatie en communicatie. Verschillende werken duren langer dan voorzien of gecommuniceerd. 
Daarnaast is ook de manier waarop de werken uitgevoerd worden of de werken achter gelaten 
worden dramatisch. De onveilige en gevaarlijke situaties die dit met zich meebrengen zijn niet te 
verantwoorden. De Raad heeft het gevoel dat de stad hier onvoldoende in het werk stelt om deze 
werken correct op te volgen, de aannemer op zijn verantwoordelijkheden te wijzen en te garanderen 
dat er geen ongelukken gebeuren. De werken aan het begin van de Prosper Thuysbaertlaan en de 
Schoolstraat zijn hierbij enkele voorbeelden waar dit tot onveilige situaties leidt voor bezoekers en 
ook nadelig is voor de gevestigde handelszaken.  

- BATO pin: alle bankautomaten in banken zullen verdwijnen en zullen vervangen worden door centrale 
bankautomaten van BATOPIN. Vandaag is er is al één aan het station. In het centrum komt nog een 
nieuw BATOPIN punt, in het voormalig kantoor van VDK. Daar zullen mensen kunnen storten en 
afhalen. Dit zou nog voor de zomer geopend worden. De Raad merkt op dat dit voor eventuele 
ongemakkelijkheden kan zorgen voor consumenten. Ook als zij zelf geld willen storten zullen zij nu 
naar een meer centraal punt moeten komen. De BATOPIN automaten zullen niet 24 op 24 beschikbaar 
zijn, ’s nachts sluiten deze af.   

- De volgende vergadering vindt plaats op 1 juli, de raad van 3 juni valt weg.  


